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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. szeptember 28-án 
18.00-kor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Farkas Ferenc, Kecser István, Munkhártné Szántai 
Márta, Seprős Viktor, Süli Richárd települési képviselők, később érkezett: Hostyinszki 
Ákos 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző 
Meghívottként: Kernács Éva intézményvezető-helyettes, Petőfi Sándor MVM Lumen 
Fényszolgáltató Kft. értékesítési csoportvezető 
Jegyzőkönyvvezető: Doma Bernadett testületi ügyintéző 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel köszöntelek benneteket a munkaterv szerinti 
szeptemberi testületi ülésen, Hostyinszki Ákos képviselő úr jelezte, hogy késik. Megállapítom, 
hogy a Képviselő-testület 9 tagja közül 8 jelen van, a testület határozatképes. Szeretettel 
köszöntöm megjelent vendégeinket, Kernács Évát, a Gólyahír Bölcsőde intézményvezető-
helyettesét, valamint Petőfi Sándort, az MVM Lumen Fényszolgáltató Zrt. értékesítési 
csoportvezetőjét. A napirend kiegészítésére és módosítására tennék javaslatot. Hogy 
vendégeink idejét ne raboljam, előre vennénk az őket érintő témákat. Az első napirendi pontban 
tárgyalnánk a Gólyahír Bölcsőde éves beszámolóját, másodikban a Gólyahír Bölcsőde 
intézményvezetőjének megbízása című napirendi pontot, harmadik pont egy szóbeli 
tájékoztatás lenne a közvilágítás korszerűsítésére és bővítésére vonatkozóan. A többi pedig 
automatikusan csak átszámozódik. A napirendhez van-e még valakinek hozzászólása? Van-e 
még más? Ha nincs, kérem, aki egyetért a módosított napirenddel szavazzon. 

 
Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az előterjesztett 
napirendet elfogadta. 
 

Az ülés napirendje: 
1./  Gólyahír Bölcsőde éves beszámolója (5ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
2./  Gólyahír Bölcsőde intézményvezetőjének megbízása (6ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
3./  A város közvilágításának korszerűsítése és bővítése 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
4./  Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről (1ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 



 
 

 

5./  Hulladékszállítási közszolgáltató DTKH Nonprofit Zrt. éves beszámolója (2ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
6./  Estikék Idősek Otthona Alapítvány éves beszámolója (3ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester  
7./  Dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ éves beszámolója (4ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
8./  Csatlakozás a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2024. évi fordulójához (7ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
9./  Csatlakozás a „Millió lépés az iskoládért” programhoz (8ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
10./ Szándéknyilatkozat népkonyha szociális szolgáltatás elindításához (9ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
11./ Víziközmű-rendszer 2024-2038-ig szóló gördülő fejlesztési tervének 

véleményezése és elfogadása (10ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Gyalogoshidak állapotfelmérése (11ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Lakossági kezdeményezés kereszt állítására közterületen (12ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
14./ Bérleti ajánlat a Sülysáp Iskola utca 3. szám alatti ingatlanra (13ET) 
 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
15./ Vételi ajánlat a Sülysáp 4487/3 hrsz. alatti ingatlanra (14ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
16./ Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása (15ET) 

 Előterjesztő: Horinka László polgármester 
17./ Egyebek 

 

1./ NAPIRENDI PONT 

Gólyahír Bölcsőde éves beszámolója  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta, elfogadásra javasolja a beszámolót. 
Kérdezem elnök asszonyt az ülésen elhangzottakról. 
Balog Mónika HSZB elnök: Örvendetes, hogy az 56 fő bölcsődésből lassan mindenki sülysápi 
gyermek. Elérjük, hogy teljes létszámban helyi gyermekek járjanak az intézménybe.  
Süli Richárd képviselő: Nyilván köszönhető, annak is, hogy az elmúlt években számos 
bölcsőde épült a környező településeken.  
Horinka László polgármester: Van-e még kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki 
elfogadja a Gólyahír Bölcsőde éves beszámolóját, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
104/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gólyahír 
Bölcsőde elmúlt gondozási évről szóló beszámolóját – 
megköszönve az intézmény dolgozóinak áldozatos munkáját – 
elfogadja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, intézményvezető 



 
 

 

 

2./ NAPIRENDI PONT 

Gólyahír Bölcsőde intézményvezetőjének megbízása  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A Gólyahír Bölcsőde intézményvezetője, Nagyné Bellók 
Annamária tartós távolléte időtartamára, 2023. október 1. napjától, előreláthatólag legfeljebb 
két évre, szükségessé vált új vezetői megbízás adása a bölcsődevezetői beosztás ellátására. 
Tekintettel arra, hogy az intézmény jelenlegi intézményvezető-helyettese, Kernács Éva 
rendelkezik a vezetői beosztás ellátásához szükséges végzettséggel, képesítéssel, és 2014. 
január 1-jétől közvetlenül az intézményvezető mellett dolgozik, tehát nem ismeretlenek 
számára a vezetői feladatok. Mindezek figyelembe vételével javaslom Kernács Éva megbízását 
a Képviselő-testületnek a vezetői feladatok ellátására, erre az átmeneti időre. Van-e kérdés, 
hozzászólás? Ha nincs – személyi kérdésről lévén szó – titkos szavazásra kerül sor. Javaslom a 
Szavazatszámláló Bizottság tagjainak Farkas Ferenc, Kecser István és Katus Norbert 
képviselőtársaimat. Aki egyetért, kérem, szavazzon! 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Farkas Ferenc, 
Kecser István és Katus Norbert képviselőket a Szavazatszámláló 
Bizottság tagjának megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A szavazás idejére szünetet rendelek el. 
 
/18:10-18:20 Szünet, mely alatt sor kerül a titkos szavazásra, amiről külön jegyzőkönyv 
készült./ 
 
Horinka László polgármester: A szavazás, így a szünet is véget ért. Kérdezem a bizottság 
elnökét, mi lett a szavazás eredménye. 
Kecser István SZSZB elnök: 8-ból 8 érvényes szavazat született, és mind támogatta Kernács 
Éva kinevezését. 
Horinka László polgármester: Köszönöm a bizottság közreműködését, a döntésünk tehát a 
következő: 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
105/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
(Kjt.), valamint annak a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
ágazatban történő végrehajtásáról szóló 257/2000. (XII. 26.) 
Kormányrendelet (Kr.) alapján 
1./ a Gólyahír Bölcsőde (magasabb) vezetőjének – Nagyné 

Bellók Annamária intézményvezető tartós távollétének 
időtartamára, 2023. október 1. napjától előreláthatólag 2025. 
szeptember 30. napjáig tartó határozott időre – Kernács Éva 
[személyes adatok zártan kezelve] alatti lakost nevezi ki, és 
megbízza az intézmény vezetésével; 



 
 

 

2./ bérét a Kjt., illetve Kr. alapján, intézményvezetői pótlékát 
pedig a Kjt. 70. §-a alapján a Kr. 4. mellékletében 
meghatározott összeg figyelembe vételével, az illetményalap 
500 %-ában állapítja meg; 

3./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: 2023. október 1. 
Felelős: polgármester 
 

/18:25 Kernács Éva intézményvezető-helyettes távozik az ülésről./ 
 

3./ NAPIRENDI PONT 

A város közvilágításának korszerűsítése és bővítése 
/Szóbeli előterjesztés./ 
 
Horinka László polgármester: Legalább nyolc, de lehet, hogy már tíz éves történet, amiről 
beszélni szeretnék. Folyamatosan keressük a megoldást, hogy hogyan tudnánk a közvilágítási 
rendszerünket korszerűsíteni. Nem mai darab a közvilágításunk, különösen a 
kompaktfénycsöves lámpák közel 30 évesek lehetnek. Nehéz az alkatrészbeszerzés, a 
karbantartással megbízott Eurovill Kft. éppen ma tett szintén javaslatot a korszerűsítésre.  A 
közvilágítási rendszerünkben 922 darab olyan lámpatest van, ami nem LED-es, illetve 51 darab, 
ami LED-es. Összesen majdnem 500 oszlopunk van, amelyiken nincs lámpa, belterületen 380 
darab oszlop. Nagy mennyiséget kellene bővíteni. Azért sem jók a kiindulási adataink, mert 
eddig és tavaly is rendkívül kedvező energiadíjaink voltak. Jövő év októberéig van érvényes 
szerződésünk a szolgáltatóval ezeken a díjakon. Petőfi úr felajánlotta, hogy szívesen eljön az 
ülésre és elmondja a tudnivalókat. Azt javasolta, hogy az elérhető MVM váltó fix tarifával 
számoljunk. Ez hogyan is néz ki? 
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: A nettó egységárra rájönnek a 
rendszerhasználati díjak, az áfa és a különböző adók, ami 67 Ft, így kb. 140 Ft-ra jön ki, ha a 
többi járulékos költséget is hozzászámoljuk. Az MVM azért hozta létre a váltó fix tarifát, mert 
sok önkormányzat egyáltalán nem tudott szerződni, vagy volt, hogy nem volt ellátási 
szerződése. Az MVM a Magyar Állam tulajdonában van. Ezt a megoldást találta a Kormány 
azoknak az önkormányzatoknak, amelyeknek nem volt kedvezőbb tarifa, vannak, akiknek 110 
Ft, vannak, akiknek 160 Ft. A közvilágítás gazdaságossága belefér az állami szubvencióba, de 
sokszor a szerencsén is múlik. Ez egy reális ár, amit most kalkuláltunk. 
Horinka László polgármester: Az MVM-mel már tavasszal tárgyaltunk erről, így jött a 
gondolat, hogy nézzünk már meg egy kalkulációt a korszerűsítésre. Ha a mostani 
lámpasűrűséggel a LED lámpa kiég, nem elég a fényerő, így indokolt volna a sűrítést elvégezni; 
ez a sűrítés elsődleges magyarázata. De alapból is kellene sűríteni a szabványos 
közvilágításhoz, mert ezek a LED lámpák koncentráltabban világítanak, így ugyanennyi 
lámpatesttel sokkal rosszabb lenne az emberek fényérzete. Akkor gondoltam arra, hogy 
próbáljuk megcsinálni a cserét, plusz legalább a belterületre, vagy legalább a központi részen 
minden oszlopra kerüljön lámpa. Azt kértem, hogy ezt nézzük meg egy 250 darabos bővítéssel. 
Két ajánlatot adtak.  
A csere eszközfinanszírozással történne, ez az ún. ESCO finanszírozás, mely 
energiamegtakarításból fedezi a beruházás költségeit. A 922 darab cseréhez nem kellene 
beruháznia az önkormányzatnak, mert lecsökkenne az energiafelhasználásunk. 45,77 kW van 
beépítve jelenleg, erre általányt fizetünk, és ez lecsökkenne 21,06 kW-ra, így ezeket a lámpákat 
olcsóbban lehetne üzemeltetni. A mostani állapot a váltó fix tarifával számolva évi 26 millió Ft 
lenne, illetve jelenleg van egy éves üzemeltetési költségünk, ami 3,3 millió Ft, a kettő együtt 



 
 

 

29 millió Ft. Ezzel szemben a 21,06 kW beépített teljesítménnyel 11,9 millió Ft éves díjunk, és 
1,667 millió Ft üzemeltetési költségünk jelentkezne. A kettő együtt 13,5 millió Ft. Ezeket 
összevetve lenne egy beruházási finanszírozási részünk, mellyel 12 éves futamidő esetén 33 
millió Ft lenne az éves közvilágítási költségünk.  Így igazából csak egy picit nőne a mostani 
közvilágítási költségünk, de lenne egy korszerű rendszerünk. 
A másik ajánlat a sűrítésre vonatkozik, amit megpróbálnánk egy összegben kifizetni. Ha 
eladnánk a Vasút utcai ingatlant és egy pár önkormányzati telket, akkor az abból származó 
bevételből meg tudnánk oldani a bővítés finanszírozását.  A 380 db-os bővítést is meg tudnánk 
oldani, de 250 db-ra szól jelenleg az ajánlat. Bele kellene, hogy férjünk. Kérem Petőfi urat, 
hogy egészítse ki, esetleg pontosítsa az elmondottakat. 
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: Elöljáróban elmondanám, hogy 
az állam az MVM Lumen Kft.-be összpontosította az összes olyan tevékenységet, amely a 
közvilágításhoz kapcsolódik.  Ez a tevékenységi kör jövőre tovább fog bővülni, az MVM ESCO 
be fog olvadni az MVM Lumen Kft-be. Egy cégen belül lesz a termelés, a kivitelezés, az 
értékesítés és a finanszírozás. Abban bízom, hogy még jobb szolgáltatást fogunk tudni nyújtani. 
Jelenleg is piacvezetők vagyunk Magyarországon, mind a korszerűsítés, mind az üzemeltetés 
tekintetében. Több mint 60.000 LED lámpatestet üzemeltetünk, 320.000 az összes lámpatest 
darabszám, amit mi üzemeltetünk 656 településen. 
Sülysápon a jelenlegi közvilágítási hálózat – geometriáját tekintve – nem közvilágítási célra 
jött létre, hanem a villamosenergia továbbítása céljából. Ez egy történelmi adottság. Nehéz 
szabványost kialakítani, mert eltérőek az oszlopközök. Nem minden oszlopon van világítás, 
érdemes arra törekedni, hogy lehetőség szerint minden belterületi oszlopra kerüljön 
világítóberendezés. Ha a település lecserélné a jelenlegi kompakt fénycsöves portfólióját, 
jelentősen nőne a lakosság elégedettsége, komfortérzete, illetve kevesebb hiba lenne. Miért 
gondolom azt, hogy javulna a lakosság elégedettségérzete? Azért, mert az összes 
lámpatestgyártó, amellyel kapcsolatban állunk gyakorlatilag 10-12 éves garanciát nyújt, és 
azért tehetik ezt meg, mert az újonnan felszerelt LED lámpatestek élettartamuk alatt évente 1 
%-nál alacsonyabb meghibásodási arányt produkálnak.  
A korszerűsítés mellett szól ehhez kapcsolódóan, hogy a jelenlegi portfólióban lévő 
lámpatestek üzemeltetése meg fog nehezülni és meg fog drágulni belátható időn belül. Ennek 
több oka van. Ez egyik a környezetvédelemhez kapcsolódik, mivel az EU 2019-ben elfogadott 
egy direktívát, mely a kibocsátás csökkentéséről döntött az összes tagállam egyöntetű 
szavazatával. Ez érinti a közvilágítást is abból a szempontból, hogy az EU területén 2023. 
február végével tilos kompakt fénycsövet gyártani. Ez még nem azt jelenti, hogy nem lehet 
beszerezni, de ezeket a gyártósorokat kitelepítették olyan országokba, ahol nem annyira erős a 
környezetvédelmi szabályozás. Arra lehet számítani, hogy ez drágítani fogja a fenntartást. A 
másik, ami miatt drágulni fog az üzemeltetés, hogy ezek kifutó termékek, a gyártók nem 
költenek az új gépekre és a személyzetre sem; gyakorlatilag a hagyományos lámpatestet 
drágábban adják, mint a LED-est. Előbb-utóbb racionális, sőt szükséges döntés lesz a LED-
esítés. Nem lenne logikus, ha a település szakaszolva hajtaná végre a korszerűsítést, vagy csak 
a kompakt fénycsöveket cserélné, mivel egyrészt a lakosság eltérő szolgáltatásban részesülne, 
másrészt a nagynyomású nátrium cseréje az, amivel igazából sokat lehet spórolni, az teszi 
rentábilissá a projektet. 
Amit még elmondanék, hogy amint polgármester úr is említette, a villamos energia egységár 
nagyon bizonytalan. Nincs arra garancia, hogy ősszel vagy télen ne változna úgy, hogy esetleg 
felmegy. Azaz a többletfinanszírozási költség gyakorlatilag egyik pillanatból a másikra 
átfordulhat pozitív megtakarításba. A csere is megéri.  
A másik, ami a megtérülést befolyásolja, hogy magas inflációs időszakon vagyunk túl 
Magyarországon. Ez az ESCO finanszírozás úgy néz ki, hogy a szerződött időponttól kezdve a 
futamidő alatt nem változik, nem követi a kamatszint alakulását. Benne van a pakliban, ha nem 



 
 

 

most kötünk szerződést, a finanszírozó által megszerzett forrás kamatköltsége alacsonyabb lesz. 
Lehet, hogy két hónap múlva, ettől az eltelt időtől, illetve az inflációra, a jegybanki alapkamatra 
való hatásától függően nem a pótlólagos forrást fogjuk igényelni. Ez a megtakarítást fogja 
jelenteni az önkormányzat számára. Ennyit tudtam hirtelen elmondani. Van-e kérdésük, 
szívesen válaszolok. 
Balog Mónika HSZB elnök: Teljesen támogatni tudom, azonban kérdésem, hogy történtek-e 
számítások arra nézve, hogy ha az egészet mi finanszíroznánk, az mennyibe kerülne? 
Horinka László polgármester: A csere lenne 100 millió Ft, a bővítés 50 millió Ft. 
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: Nagyságrendileg. 
Balog Mónika HSZB elnök: Nem éri meg a 150-et beletenni, hogy ne kerüljön összesen 
másfélszeresébe? 
Horinka László polgármester: Igazad van, ezt mérlegelni kell, mert ennek viszont az a 
hátránya, hogy jövőre szűkülnek a fejlesztési lehetőségeink egyéb területeken, pl. út és járda. 
Megvizsgáltam ezt is, és arra jutottam, hogy még a maradék útjainkat rendezése mellett is ki 
tudnánk fizetni a korszerűsítést egyben. 
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: A mi célunk nem elsődlegesen 
a finanszírozás. Sok önkormányzat van, ahol ez elengedhetetlen, mert nehezen gazdálkodják ki 
a fejlesztéseket. A megtakarítás 6-7 év alatt visszajön. Azt tudom nagyságrendileg elmondani, 
hogy harmincnál több helyen korszerűsítettünk, és közülük mindössze kettő vette igénybe a 
finanszírozást, inkább egyben kifizették. De mind a két megoldást megértem. Ha lesz 
kamatkörnyezet csökkenés belátható időn belül, azt gondolom, hogy egy év múlva csökkenhet 
az alapkamat, de jelenleg a projektjeink 90 %-a saját finanszírozásban valósul meg, ezt kell 
mondanom. 
 
/18: 35 Kecser István települési képviselő elhagyja az ülést; a Képviselő-testület 9 tagja közül 
7 van jelen, a testület határozatképes./ 
 
Balog Mónika HSZB elnök: Csak a lámpatestek lennének kicserélve? 
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: A teljes rendszert, az összes 
bekötő vezetéket, a kapcsolódó kötőelemeket is cseréljük. Van, ahol kart is cserélünk. Eddig 
jók a tapasztalatok.  
Horinka László polgármester: Tavasszal volt már egy ajánlatunk. 100 millió forint bruttó volt 
a csere, illetve 361 darab lámpát kell felszerelni pluszban, ami az ajánlat szerinti átlagárral 
számolva 43 millió forint. Összesen 143 millió Ft. Olyan megoldás van-e, hogy a 43 millió 
forintot kifizetjük?  
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: Bármilyen arányt lehet 
kalkulálni, ha az önkormányzat tud befektetni, csupán a maradékot is finanszírozhatja az ESCO. 
Horinka László polgármester: Nem várnék túl sokat a projekt elindításával, jövő október egy 
mérföldkő, ami után lehet, hogy duplájára fog emelkedni a villamosenergia-költségünk. 
Jelentős terhet rakna ránk. A másik kockázat az üzemeltetés; nem tudom most hány hibánk van, 
de folyamatosan van jó néhány olyan lámpa, ami nem világít, és a lakosság egy része már 
elégedetlen. Csatlakoznék Sándorhoz, hogy a korszerűsítéssel növelnénk az elégedettséget, 
egyúttal kivédenénk egy kockázatot, hogy jelentősen megnőne a közvilágításunk költsége 
jövőre vagy azt követően. 
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: Mire meglesz a döntés, utána 
már a kamatkörnyezet nem fog érezhetően mozogni. Tényleg kár lenne tovább várni.  
Horinka László polgármester: Az aktuális finanszírozási helyzetet nézve a finanszírozási 
környezet is változik. Felvetettem a Vasút utcai ingatlan, valamint az önkormányzati 
tulajdonban lévő telkeket eladását. 



 
 

 

Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: Ha ekkora önrészt bele tud 
tenni az önkormányzat ebbe, akkor lehet, hogy nyolc éves futamidő is elég. Bőven belefér az 
önkormányzat.  
Horinka László polgármester: A csere lenne a legfontosabb, utána is bővíthetnénk.  
dr. Tóth Krisztina jegyző: Nem értek egyet, hogy időben elváljon a két projektrész. 
Horinka László polgármester: Ha megcsináljuk a cserét, lesz előnye, elégedettebbek lesznek 
a lakosok, de talán igazad van. 
Petőfi Sándor MVM Lumen Kft. értékesítési csoportvezető: Az elégedettség nőni fog, de 
lesz a lakosság részéről olyan, akinek ez nem lesz jó. Érdemes a sűrítést is megcsinálni. 
Horinka László polgármester: Abban kellene dönteni, hogy elindítsuk-e, és mit tudunk 
vállalni. Ennek az átfutása 8-10 hónap között szokott lenni. Mire a számlát ki kell fizetni, addig 
az ingatlant és az önkormányzati telkeket is el tudjuk talán adni. De hogy a jövő évi költségvetés 
hogy áll össze, azt nem tudjuk megmondani, egyelőre úgy tűnik, hasonlóan jól alakulnak majd 
a bevételeink. Ha a konstrukcióban meg tudunk állapodni, és kapok egy felhatalmazást arra, 
hogy ennek az előkészítésére folyamatos beszámolás mellett intézzem, gördülékenyen tudnánk 
haladni. 
 
/18:50 Hostyinszki Ákos települési képviselő megérkezett az ülésre; a Képviselő-testület 9 tagja 
közül 8 van jelen, a testület határozatképes./ 
 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Eldőlt a konstrukció? 
Horinka László polgármester: A javaslat a belterületi részen a meglévő 922 darab 
energetikailag korszerűtlen lámpatest cseréje és 361 darab plusz lámpatest felszerelése, aminek 
a becsült költsége 143 millió Ft. Értékesítjük a Vasút utca 58. szám alatti ingatlant, és az építési 
telkeinket, és saját finanszírozásban valósítjuk meg a projektet. A testület megbízza a 
polgármestert a közbeszerzés előkészítésével. Aki ezzel a javaslattal egyetért, kérem, 
szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
106/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
13. § (1) bek. 2. pontjában foglalt kötelező feladatának ellátása 
érdekében 
1./ dönt arról, hogy a település belterületén üzemeltetett 922 db 

lámpatest LED lámpára való cseréje és 361 db további LED 
lámpatest felszerelése útján korszerűsíteni kívánja a város 
közvilágítását; 

2./ a beruházás 143 millió Ft-ra becsült költségének fedezetét a 
2024. évi költségvetésében biztosítja, aminek érdekében dönt 
a Sülysáp, Vasút utca 58. szám alatti ingatlan, és az 
önkormányzat tulajdonában álló építési telkek 
értékesítéséről; 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a beruházás, 
valamint az ingatlanértékesítés előkészítésére. 

Határidő: 2024. február 28. 
Felelős: polgármester 

 
/18:58 Petőfi Sándor értékesítési csoportvezető távozik az ülésről./ 
 



 
 

 

4./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Az írásos beszámolót mindenki olvashatta; van-e kérdés, 
észrevétel? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
107/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről szóló, 
az SZMSZ 21. § (5) bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri 
tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
5./ NAPIRENDI PONT 

Hulladékszállítási közszolgáltató DTKH Nonprofit Zrt. éves 

beszámolója  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta, elfogadásra javasolta a beszámolót. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, hogy aki elfogadja a hulladékszállítási közszolgáltató 
DTKH Nonprofit Kft. éves beszámolóját, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
108/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Duna-
Tisza közi Hulladékgazdálkodási Nonprofit Zrt. szolgáltatónak a 
2022. évi hulladékszállítási közszolgáltatásról szóló beszámolóját 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

6./ NAPIRENDI PONT 

Estikék Idősek Otthona Alapítvány éves beszámolója  
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta a beszámolót. A 
bizottsági ülésen jelen volt az intézmény vezetője. Többnyire sülysápi lakosokat 
foglalkoztatnak, és elsősorban sülysápiak vannak elhelyezve az otthonban is. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja az Estikék Idősek Otthona Alapítvány éves 
beszámolóját, szavazzon. 



 
 

 

 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
109/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzat és az Estikék Idősek Otthona Alapítvány között 
fennálló Szociális ellátási szerződés alapján az intézmény elmúlt 
évi munkájáról szóló beszámolót – megköszönve munkájukat - 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
7./ NAPIRENDI PONT 

Dr. Gáspár István Humánszolgáltató Központ éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A beszámolót a HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta. Van-
e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a Dr. Gáspár István Humánszolgáltató 
Központ éves beszámolójának elfogadásával, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
110/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dr. 
Gáspár István Humánszolgáltató Központ munkájáról szóló 
beszámolót – megköszönve az intézmény dolgozóinak áldozatos 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, intézményvezető 

 

8./ NAPIRENDI PONT 

Csatlakozás a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2024. évi 

fordulójához 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A napirendi pontot mindkét bizottság tárgyalta és elfogadásra 
javasolták. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a határozati javaslatot, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
111/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy 
1./ csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2024. évi fordulójához, 
2./ az Ösztöndíjpályázat települési önkormányzati keretét – 

beleértve az előző évekről átnyúló támogatási összegeket – 



 
 

 

90.000 Ft/hó x 10 hó összegben határozza meg, amit az 
Önkormányzat a 2024. évi költségvetésében biztosít, 

3./ az előterjesztett pályázati kiírást jóváhagyja, és a pályázatot 
kiírja, 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy a 
pályázattal kapcsolatos intézkedéseket tegyék meg. 

Határidő: 1./ 2023. szeptember 29.; 2./ 2024. évi költségvetés 
elfogadása; 3./ 2023. október 3.; 4./ folyamatos 

Felelős: polgármester, jegyző 
 
9./ NAPIRENDI PONT 

Csatlakozás a „Millió lépés az iskoládért” programhoz 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta az előterjesztett 
határozati javaslatot. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a határozati 
javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
112/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ csatlakozik az Aktív Magyarország Program keretében 

meghirdetett „Millió lépés az iskoládért” kihívás újabb 
fordulójához, és vállalja, hogy – a költségvetés általános 
tartalék keretének terhére – 300.000 Ft összegű 
sportszertámogatást nyújt a településen működő azon 
általános iskolának, amely a verseny vonatkozó feltételeit 
teljesíti; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

10./ NAPIRENDI PONT 

Szándéknyilatkozat népkonyha szociális szolgáltatás elindításához 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolta a javaslatot. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki támogatja a népkonyha szociális szolgáltatásának 
elindítását, valamint a szükséges nyilatkozatok aláírását, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
113/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ támogatja a népkonyha szociális szolgáltatás elindítását 

Sülysápon, és ennek érdekében kinyilvánítja együttműködési 



 
 

 

szándékát a Cívis Szociális Étkezési Központtal (székhely: 
4031 Debrecen, Szoboszlói út 67.), 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármester az együttműködés 
részleteiről való egyeztetésre és megállapodásra, a szükséges 
nyilatkozatok és megállapodások aláírására, illetve egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

11./ NAPIRENDI PONT 

Víziközmű-rendszer 2024-2038-ig szóló gördülő fejlesztési tervének 

véleményezése és elfogadása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta azzal a 
kiegészítéssel, hogy a tervek költségvetési forrása jelenleg nem áll rendelkezésre, illetve azzal, 
hogy a Vasút utcán a Szent Imre utca torkolatától, a Vasút utca 74. számtól kezdődően javasolja 
a gerincvezeték cseréjét. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki ezekkel a 
kiegészítésekkel elfogadja a határozati javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
114/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 
11-21713-1-001-00-00 vkr. kóddal rendelkező SSP-IV 
megnevezésű víziközmű-rendszer ellátásért felelőse és 21-21713-
1-005-00-06 vkr. kóddal rendelkező Tápió-4SZV megnevezésű 
víziközmű-rendszer ellátásért felelősök képviselője a víziközmű-
szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. §-a alapján  
1./ a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. által a víziközmű-

rendszerre (ivóvíz és szennyvíz) vonatkozóan, a 2024-2038. 
tervezési időszakra elkészített Gördülő fejlesztési terv 
Felújítási és Pótlási tervrészének tartalmával – azzal a 
megjegyzéssel, hogy a Vasút utcai ivóvíz gerincvezeték 
cseréjét a Szent Imre utcai torkolattól kezdődően javasolja 
betervezni – egyetért, ezért azt jóváhagyja, 

2./ a víziközmű-rendszerre (ivóvíz és szennyvíz) vonatkozóan, 
a 2024-2038. tervezési időszakra előterjesztett Gördülő 
fejlesztési terv Beruházási tervrészét elfogadja, a 
gerincvezeték cseréjét, 

3./ rögzíti és tájékoztatja a szolgáltatót, hogy a tervekben foglalt 
fejlesztések költségvetési forrása jelenleg nem áll az 
önkormányzat rendelkezésére,  

4./ felkéri és meghatalmazza a víziközmű-szolgáltatót, hogy a 
Gördülő fejlesztési tervet, annak mindhárom tervrészét a 
Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz 
2023. szeptember 30-ig benyújtsa. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 



 
 

 

 

12./ NAPIRENDI PONT 

Gyalogoshidak állapotfelmérése 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta azt a javaslatot tette, hogy a következő évi 
költségvetés tervezése során állítsunk fel prioritási sorrendet az ütemezésre. A Bizottság 
elsődlegesen a Kender közi átjáró felújítását javasolja elvégezni, mert kritikus az állapota, főleg 
a 31-es főút felé eső részen. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a 
kiegészített határozati javaslatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
115/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a településen található gyalogoshidak felújítását a 

megkezdett módon, a járdaépítési program keretében, 
ütemezetten kívánja elvégeztetni,  

2./ a 2024. évre maradó műtárgyak felújításának sorrendjéről és 
ütemezéséről a tárgyévi költségvetés tervezésekor, a 
gyalogoshidak állapota és a költségvetési források 
függvényében dönt 

Határidő: 2024. évi költségvetés elfogadása 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Itt beszúrnék egy plusz témát is, ami hellyel-közzel ide 
kapcsolódik. Mint emlékeztek, a STOBAG Alunorm Kft. felvetette, hogy szeretnék, ha a Vasút 
utcai járda folytatódna a telephelyükig. Egy 133 méteres szakaszról van szó, amit terveztetni 
kellett, mert új járda és közutas út. Vállalták, hogy az összesen 4 millió Ft összegű beruházást 
50 %-ban finanszírozzák. Ezt egy közérdekű kötelezettségvállalás keretében hivatalossá is 
tették. /Felolvassa a nyilatkozatot./ Mivel a nyilatkozatukban az önkormányzatot bízták meg a 
cél megvalósításával, ezt egyrészről el kellene, hogy fogadjuk. Illetőleg hozzá kell tenni a másik 
50 %-ot. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki egyetért a felajánlás elfogadásával 
és a 2 millió forint összegű saját forrás biztosításával, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
116/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ – mint az anyagi szolgáltatás közérdekű cél érdekében való 

felhasználására kijelölt szerv törvényes képviselője – a 
STOBAG Alunorm Kft. (székhelye: 2241 Sülysáp, Vasút 
utca 154/A.; cégjegyzékszáma: 13-09-177986; adószáma: 
25416282-2-13; képviseli: Gödöllei Judit ügyvezető) 
közérdekű kötelezettségvállalását tartalmazó nyilatkozatát 
megismerte, az abban foglaltakat köszönettel tudomásul 
veszi, és vállalja az abban foglalt közérdekű cél 2023. 
október 31. napjáig történő megvalósítását; 



 
 

 

2./ a közérdekű cél megvalósításához szükséges további, 2 
millió Ft összegű forrást a költségvetés járdaépítési 
keretének terhére biztosítja; 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 2023. október 31. 
Felelős: polgármester 

 
13./ NAPIRENDI PONT 

Lakossági kezdeményezés kereszt állítására közterületen 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta az előterjesztett 
határozati javaslatot. A kereszt a Kikelet és a Révai utca kereszteződésében nyerne elhelyezést. 
A közúti, illetve a gyalogos közlekedést nem zavarja. A tervek szerint beton alaptestre rögzített 
fém kereszttartón fa kereszt és azon Krisztus Corpus készülne. Üdvözlendő a cél is, de 
különösen az összefogás. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki hozzájárul a 
lakossági kezdeményezéshez, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
117/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a alapján Sülysáp Város Önkormányzata mint 
ingatlantulajdonos képviseletében hozzájárul ahhoz, hogy a 
Kikelet és a Révai utca kereszteződésében, a Sülysáp, Révai 
utca 23. szám alatti ingatlan előtti zöldterületen (Sülysáp 
3404 és 3563 hrsz.) lakossági kezdeményezésre és 
kivitelezésben Krisztus-kereszt létesüljön. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
14./ NAPIRENDI PONT 

Bérleti ajánlat a Sülysáp Iskola utca 3. szám alatti ingatlanra 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta az előterjesztett 
határozati javaslatot. Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a bérleti 
ajánlatot, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 
118/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzati lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
bérletéről és elidegenítéséről szóló 10/2011. (IV. 20.) 
önkormányzati rendelet alapján 



 
 

 

1./ a Sülysáp, Iskola utca 3. szám I. emeleti lakás bérletére kiírt 
pályázatra érkezett 4 db ajánlatot érvényesnek, a pályázatot 
eredményesnek minősíti, 

2./ megállapítja, hogy a lakás bérleti jogát – a szerződéskötéstől 
számított 5 éves határozott időtartamra – Verebes Klára 
[személyes adatok zártan kezelve] nyerte el 82.000 
Ft/hó+rezsi bérleti díj ellenében, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a bérleti szerződés aláírására. 

    Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

15./ NAPIRENDI PONT 

Vételi ajánlat a Sülysáp 4487/3 hrsz. alatti ingatlanra 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A PVB tárgyalta és elfogadásra javasolta a vételi ajánlatot.  
Seprős Viktor képviselő: Bejelentem érintettségemet. 
Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, kérem, aki elfogadja a 
vételi ajánlatot a Sülysáp 4487/3 hrsz. alatti ingatlan kapcsán, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett a következő 

határozatot hozta: 
119/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Mötv. 
107. §-a, valamint a 3/2012. (II. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján, a 23/2023. (II. 23.) ÖKT határozatát módosítva 
1./ Seprősné Cseri Ágota, Seprős Viktor, Kerlang József, 

Kerlang Krisztina, Mucsi Gyula és Virágh 
Hajnalka [személyes adatok zártan kezelve] bruttó 300.000 
Ft összegű vételi az önkormányzat 1/1 arányú tulajdonában 
álló Sülysáp 4487/3 hrsz. alatti ingatlanra elfogadja, azzal, 
hogy az adásvétel egyéb költségei is a vevőket terhelik; 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, az adásvételi szerződés aláírására. 

    Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 

16./ NAPIRENDI PONT 

Egyes Sülysápon fekvő ingatlanok házszámának megállapítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: A házszámozással kapcsolatos előterjesztést a PVB tárgyalta, 
elfogadásra javasolta. Van-e kérdés, hozzászólás? Ha nincs, kérem, aki egyetért a házszámok 
megállapításával, szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 



 
 

 

 
120/2023. (IX. 28.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének jogkörében eljárva a közterületek 
elnevezése és a házszámozás szabályairól szóló 11/2020. (VIII. 28.) önkormányzati rendelet 
alapján: 
1./ A Sülysáp, Bogdán Flórián utca közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát az 1. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
2./ A Sülysáp, Jakabszállás tanya közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 2. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
3./ A Sülysáp, Laky dűlő közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 3. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
4./ A Sülysáp, Szőlő utca közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát a 4. 

mellékletben foglaltak szerint állapítja meg. 
5./ A Sülysáp, Új utca közterülethez csatlakozó egyes ingatlanok házszámát az 5. mellékletben 

foglaltak szerint állapítja meg. 
Felkéri a jegyzőt, mint címképző szervet a változásoknak a Központi Címregiszteren való 
átvezetésére. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
1. melléklet  

SÜLYSÁP 
BOGDÁN FLÓRIÁN UTCA 

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 
164/13 - 1/A. 1. 
164/12 1. 1. 1/A. 
164/6 2. - 2. 
164/7 3. - 3. 
164/8 4. - 4. 
164/9 5. 5. 5. 

 
2. melléklet  

SÜLYSÁP 
JAKABSZÁLLÁS TANYA 

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 
0108/24 - 15. 15. 

 
3. melléklet  

SÜLYSÁP 
LAKY DŰLŐ  

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 
2330/1 - - 27. 

 



 
 

 

4. melléklet  
SÜLYSÁP 

SZŐLŐ UTCA  
 

Helyrajzi 
száma 

Korábbi házszám Megállapított 
házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 

4214 7. 15. 15-17. 
 
5. melléklet  

SÜLYSÁP 
ÚJ UTCA  

 
Helyrajzi 

száma 
Korábbi házszám Megállapított 

házszám Ingatlan-nyilvántartásban  Lakcímnyilvántartásban 

1012 1. 1. 1. 
1011 2. 2. 2. 
1010 3. 3. 3. 
1009 4. 4. 4. 
1008 5. 5. 5. 
1007 6. - 6. 
1006 7. 7. 7. 
1005 8. 8. 8. 
1004 9. 9. 9. 
1003 10. 10. 10. 
1002 11. 11. 11. 
1001 12. - 12. 
1000 13. 13. 13. 
999 14. 14. 14. 
998 15. 15. 15. 
997 16. 16. 16. 
996 17. 17. 17. 
995 18. 18. 18. 
994 19. 19. 19. 
993 20. 20. 20. 
992 21. 21. 21. 
991 22. 22. 22. 
990 23. - 23. 
989 24. 24. 24. 
987 - - 24/A. 
986 - - 25. 
985 - - 26. 
984 - - 26/A. 
983 27. 27. 27. 
982 - - 28. 
981 - - 29. 
980 - - 30. 



 
 

 

 

17./ NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 
Horinka László polgármester: Azt gondolom, hogy az útépítés kapcsán a martaszfaltos 
megoldás egész jól sikerült, viszont az időjárási körülményekre nem tudom, hogy fognak 
reagálni. Megnéztem, hogy mely önkormányzati utcák nincsenek még leaszfaltozva 
belterületen, pl. a Szondy György utca, a Dózsa György utca vége, a Szőlő utca eleje a 
tűzoltószertár mögött, a Rózsa utca, a Kókai út, a Sági utca, a Kossuth tér, a Tavasz utca, 
Csokonai utca, Szőlő utca egy kis része. Mivel nem önkormányzati utca a Viola, az Ibolya, a 
Kamilla és a Boróka utca, ezeket kihagytam. A felsorolt útszakaszok hasonló technológiájú 
megépítésének, felújításának költsége 90 millió Ft+ÁFA lenne. Ha a költségvetés engedi, akkor 
jövőre ezeket is meg tudnánk csinálni. Számolgattam, hogy honnan hova jutottunk el az utak 
kapcsán, úgy, hogy közben csatornázás is történt. Viszont a csatornázás keretében felújított 
utcákat figyelembe sem vettem. Így is azt kell mondanom, hogy 2006-2023. között utcáink 50 
%-át vagy felújítottuk, vagy újat építettünk. Amikor kezdtük, Sülysáp egészét tekintve 
nagyjából 60 % volt a burkolt utak aránya, most 80 %. Ha a csak a belterületet nézem, akkor 
88 % a burkolati arány.  
A HSZB ülésén felmerült a vérvételi lehetőség bővítése. Hetente egyszer körzetenként hét 
ember vérvételére van lehetőség helyben. A kapacitás megvan rá, többet is fizetnénk érte, de a 
Bajcsy kórház elutasította legutóbb is a kérésünket, nem adnak több kvótát. Meg fogjuk keresni 
újra a kórházat, hátha célt érünk. Egy másik téma, ami felmerült a bizottsági ülésen, hogy a 
Mátyás király utcai óvoda udvarán javításra váró, szalaggal lekerített játékok vannak, illetve 
szükség lenne redőnyökre. Óvodavezető asszonnyal egyeztetni fogok ezekről, és intézkedni 
fogunk.  
Ha nincs más, a napirend végére értünk. Köszönöm mindenkinek a részvételt, a munkát; az 
ülést bezárom. 
 
 
 

k.m.f. 
 

 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 


